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PROTOKÓŁ 

obrad XXXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 26 września 2017 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1140 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XXXIII zwyczajnej 

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli 

radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej załącznik do 

niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach XXXIII sesji zwyczajnej uczestniczy  

14 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu). Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad. 

(Na Salę Narad przybył radny Mirosław Hurman.) 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XXXII sesji nadzwyczajnej.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 14 - za, 1- wstrzymujący protokół z XXXII sesji 

nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

 Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 29.06.2017 – 26.09.2017; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Burmistrza Miłakowa. 

Burmistrz Miłakowa poinformował, że: 
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1. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Rady Mieszkańców i radnym ws. remontu ulicy 

Mazowieckiej z wykorzystaniem środków rady mieszkańców. Na spotkaniu uzgodniono  

z wykonawcą zakres prac i ustalono koszty wykonania robót.  

2. W związku ze złożonymi rezygnacjami odbyło się zebranie nadzwyczajne ws. wyboru 

nowego zarządu jednostki OSP w Miłakowie.  

Prezes – Renata Nowikiewicz 

Naczelnik – Kazimierz Maciura 

Zastępca Naczelnika – Adam Gagat 

Skarbnik – Natalia Grabowska 

Sekretarz – Anna Czarnecka 

Członek Zarządu – Beata Homza 

3. Odbyły się spotkania robocze między innymi z Panem Iwanczenko ws. organizacji jego 

wystawy podczas Dni Miłakowa. 

4. Odbyły się Dni Miłakowa. Uroczystości trwały od czwartku do soboty. Obchody 

rozpoczęły się działaniami profilaktycznymi Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych przy współpracy Komisariatu Policji w Morągu „Trzeźwy 

Kierowca”. W drugim dniu można było obejrzeć wystawę autorstwa Stanisława 

Iwanczenko „Piękno Gminy Miłakowo zaklęte w obiektywie” oraz występy gości z Rosji. 

W sobotę odbyły się konkursy i koncerty w Parku Miejskim w Miłakowie. 

5. Odbyły się uroczystości z okazji Święta Policji w Ostródzie. 

6. Odbyły się spotkania robocze z sołtysami ws. organizacji Dożynek Gminnych  

w Miłakowie. 

7. Odbyło się spotkanie robocze z wykonawcą remontu istniejących zjazdów wraz  

z wykonaniem podbudowy i utwardzeniem nawierzchni kostką brukową przy ulicach 

Lipowej, Kościuszki, Kilińskiego, Kaszubskiej w Miłakowie. 

8. Odbył się odbiór robót przy ul. Chopina. 

9. Uczestniczyłem w uroczystym otwarciu Pracowni Tomografii Komputerowej w szpitalu 

w Ostródzie. 

10. Odbyło się spotkanie robocze ze starostami dożynek Państwem Natalią i Rafałem Durczak. 

11. Odbyło się Zgromadzenie Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 

Środowisko”.  

12. Odbyło się spotkanie ws. inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych na terenie gminy 

Miłakowo. 
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13. Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty, która odbyła się w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Miłakowie. 

14. Odbyło się uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Miłakowie. 

15. Uczestniczyłem w wyjeździe studyjnym Lokalnej Grupy Działania „Kraina Drwęcy  

i Pasłęki” w Łukcie do Pays de Saint-Brieuc. Wyjazd był związany z działaniami 

nawiązania współpracy z tamtejszym regionem i Lokalną Grupą działania.  

16. Odbyło się posiedzenie Prezydium Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP RP  

w Ostródzie, na którym omówiono: wnioski o dofinansowanie zakupów, wnioski na 

odznaczenia, zawody Timbersports, udział MDP w zawodach szczebla wojewódzkiego w 

Iławie, organizację powiatowych zawodów sportowo-pożarniczych Grupy A i C  

w Morągu, zapoznanie się z sytuacją pożarową w powiecie ostródzkim oraz sprawy 

bieżące. 

17. Odbyły się spotkania robocze z udziałem przedstawicieli spółki ws. funkcjonowania 

kanalizacji burzowej przy szkole i na terenie Miłakowa.  

18. Odbyły się Dożynki Gminne w Parku Miejskim w Miłakowie. 

19. Uczestniczyłem w Dożynkach Parafialno-Gminnych w Boguchwałach. 

20. Odbył się I Franciszkański Festiwal Sportowy na stadionie miejskim w Miłakowie.  

21. Odbywają się zebrania w sołectwach Gminy Miłakowo ws. planów realizacji funduszu 

sołeckiego na 2018 rok. 

22. Odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Spółki, na którym omówiono działalność spółki 

za I półrocze 2017 r. oraz plany inwestycyjne w latach 2017-2018. 

23. Odbyło się 35-lecie Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Szymanowie. Z tej 

okazji nastąpiło otwarcie pawilonu rehabilitacyjnego, na który Gmina Miłakowo 

przeznaczyła środki z budżetu.  

24. Pozyskano środki finansowe na nagrody dla sołectw podczas dożynek Gminnych. Dotacja 

na realizację zadania w wysokości 5.000 zł została pozyskana z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie.  

25. Rozpoczęto nowy nabór uczniów na rok szkolny 2017/2018 do projektu "Eksperyment 

nowym modelem lekcji". Projekt będzie trwał do końca listopada 2018 roku.  

26. Po pozytywnej ocenie wniosku o dofinansowanie pn. "Zapewnienie równego dostępu do 

edukacji przedszkolnej dzieciom z Gminy Miłakowo". Gmina Miłakowo pozytywnie 

przeszła ostateczne negocjacje. Oczekujemy ustalenia terminu podpisania umowy  

o dofinansowanie. Projekt przewiduje realizację zadań od początku września, zatem 
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przeprowadzono nabór dzieci do dwóch oddziałów przedszkolnych w Miłakowie  

i Boguchwałach, przeprowadzono postępowanie naboru na wolne stanowiska pracy: 2 

osoby na pełne etaty nauczyciela oraz 2  osoby w ilości 20/25 etatu, 2 pomoce nauczyciela 

oraz pomoc kucharki. Obecnie trwa postępowanie wyboru logopedy. Wartość projektu to 

1,5 mln zł. 

27. Zgodnie z zapisami § 9 Uchwały Nr XLV/320/2010 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia  

30 marca 2010 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów 

i akcji w spółkach prawa handlowego informuję, iż dnia  7 lipca 2017 roku Gmina 

Miłakowo przekazała środki w wysokości  92.000 zł do spółki Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Miłakowie  na podstawie 

„Zarządzenia Nr 51/2017 Burmistrza Miłakowa z dnia 7 lipca 2017 roku w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcie z tego tytułu udziałów w spółce Miejskie 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.”, celem wniesienia wkładu 

pieniężnego w zamian za 92 nowe udziały o wartości nominalnej 1.000 zł każdy  

w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. Wnoszone udziały wiążą się z kosztami 

ponoszonymi przez spółkę w związku z budową oczyszczalni ścieków w Miłakowie. 

Środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie gminy na 2017 rok. 

28. Na stadionie miejskim w Morągu odbyły się X powiatowe zawody sportowo-pożarnicze 

jednostek OSP Powiatu Ostródzkiego. W zawodach udział brały dwie drużyny  z OSP 

Miłakowo.(drużyna męska gr."A"  i żeńska   gr."C”). 

W grupie C żeńska   I miejsce - OSP Miłakowo  

W grupie A męska IV miejsce - OSP Miłakowo  

W zawodach uczestniczyło 17 jednostek OSP z powiatu ostródzkiego, w tym 6 żeńskich   

i 11 męskich. 

29. Dnia 29.06.2017 r. odbyło się otwarcie ofert, które wpłynęły do Urzędu Miejskiego                 

w Miłakowie w związku z prowadzonym III postępowaniem o udzielenie zamówienia 

publicznego pn.: „Budowa placu rekreacyjnego w parku miejskim w Miłakowie”.                

W wyznaczonym terminie składania ofert, wpłynęły oferty, których ceny przewyższają 

kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinalizowanie zamówienia.  

W związku z powyższym postępowanie zostało unieważnione. 

Oferty złożyły następujące firmy: 

1) Oferta nr 1 – UNIVERSAL GROUP Sp. z o.o., ul. Wilanowska 37, 05-510 Konstancin-

Jeziorna, oferta złożona w dniu 29.06.2017 r., oferowana cena ryczałtowa brutto: 

709.977,00 zł, oferowany termin rękojmi za wady 5 lat, 



 

5 

 

2) Oferta nr 2 – „BULLAIT” Andrzej Ciuchta ul. Okulickiego13/21, 82-300 Elbląg, oferta 

złożona w dniu 29.06.2017 r, oferowana cena ryczałtowa brutto: 747.700,00 zł, oferowany 

termin rękojmi za wady 5 lat, 

3) Oferta nr 3 – GARDEN DESIGNERS Derkacz i wspólnicy Spółka Jawna, ul. Nowy 

Świat 30, 20-418 Lublin, oferta złożona w dniu 29.06.2017 r., oferowana cena ryczałtowa 

brutto: 885.549,08 zł, oferowany termin rękojmi za wady 5 lat. 

Kwota jaką zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinalizowanie zamówienia 617.109,00 zł 

brutto. 

30. Dnia 04.07.2017 r. zamieszczono IV ogłoszenie o udzielenie zamówienia publicznego 

pn.: „Budowa placu rekreacyjnego w parku miejskim w Miłakowie”. Termin składania 

ofert wyznaczono na 19.07.2017 r. godz. 10:00. 

31. Dnia 19.07.2017 r. odbyło się otwarcie ofert, które wpłynęły do Urzędu Miejskiego  

w Miłakowie w związku z prowadzonym IV postępowaniem o udzielenie zamówienia 

publicznego pn.: „Budowa placu rekreacyjnego w parku miejskim w Miłakowie”.                

W postępowaniu złożono 1 ofertę. Wykluczono 0 wykonawców; odrzucono 0 ofert. 

W przedmiotowym postępowaniu nie ustanowiono dynamicznego systemu zakupów. 

Zamawiający dokonał wyboru jako najkorzystniejszej oferty złożonej przez: 

UNIVERSAL GROUP Sp. z o.o.  ul. Wilanowska 37 05-510 Konstancin-Jeziorna 

oferowana cena ryczałtowa brutto: 701.000,00 zł, oferowany termin rękojmi za wady 5 lat. 

Dnia 31.08.2017 r. Zamawiający unieważnił postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na: „Budowę placu rekreacyjnego w parku miejskim w Miłakowie" ogłoszone 

w Biuletynie Zamówień Publicznych Nr 544440-N-2017 z dnia 04.07.2017 r. 

Postępowanie unieważniono na podstawie art. 93 ust. 1 pkt 1 ustawy Prawo zamówień 

publicznych (t.j. Dz. U. Nr 2015 poz. 2164 ze zmianami), który stanowi, że Zamawiający 

unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego, jeżeli: nie złożono żadnej 

oferty niepodlegającej odrzuceniu albo nie wpłynął żaden wniosek o dopuszczenie do udziału 

w postępowaniu od wykonawcy niepodlegającego wykluczeniu, w związku z art. 94 ust. 3 

ustawy Prawo zamówień publicznych, który stanowi że: Jeżeli Wykonawca, którego oferta 

została wybrana, uchyla się od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego lub nie 

wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, Zamawiający może wybrać 

ofertę najkorzystniejszą spośród pozostałych ofert bez przeprowadzania ich ponownego 

badania i oceny, chyba że zachodzą przesłanki unieważnienia postępowania, o których mowa 

w art. 93 ust. 1. 
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Zgodnie z oświadczeniem złożonym w ofercie – ust. 4 pkt 4) Formularza ofertowego, 

Wykonawca – UNIVERSAL GROUP Sp. z o.o., ul. Wilanowska 37, 05-510 Konstanicin-

Jeziorna zobowiązał się do podpisania umowy na warunkach zawartych w Specyfikacji 

Istotnych Warunków Zamówienia oraz w miejscu i terminie określonym przez Zamawiającego. 

W dniu 16 sierpnia 2017 r. po uprzednich telefonicznych ustaleniach odnośnie terminu 

podpisania umowy, Zamawiający przesłał Wykonawcy zaproszenie do podpisania umowy, 

które miało odbyć się w dniu 18 sierpnia 2017 r. 

Na prośbę Wykonawcy (pismo z dnia 18 sierpnia 2017 r. wpłynęło dnia 22 sierpnia 2017r.) 

Zamawiający zmienił termin podpisania umowy na dzień 25 sierpnia 2017 r. W wyznaczonym 

terminie Wykonawca nie stawił się na podpisanie umowy w siedzibie Zamawiającego oraz nie 

wniósł zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 

Zamawiający pismem z dnia 28 sierpnia 2017 r. po raz ostatni wezwał Wykonawcę do 

podpisania umowy w dniu 30 sierpnia 2017 r. W kolejnym wyznaczonym terminie Wykonawca 

również nie stawił się na podpisanie umowy w siedzibie Zamawiającego oraz nie wniósł 

zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 

W związku z powyższym, niestawienie się Wykonawcy w kolejnych wyznaczonych terminach 

do podpisania umowy, a także nie wniesienie przez Wykonawcę zabezpieczenia należytego 

wykonania umowy, Zamawiający uznaje jako uchylanie się od zawarcia umowy przez 

Wykonawcę, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza. 

Zgodnie z wyrokiem Krajowej Izby Odwoławczej z dnia 4 marca 2014 r. (sygn. akt: KIO 

288/14), uchylanie się od podpisania umowy nie musi oznaczać bezpośredniej odmowy 

zawarcia umowy, lecz może wynikać z okoliczności i z zachowania (działań lub zaniechań) 

Wykonawcy. Już dwukrotne uchybienie terminowi jest wystarczające do stwierdzenia 

uchylenia się od zawarcia umowy. Jednocześnie dodać należy, iż problemy Wykonawcy  

w uzyskaniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy oraz kwestie proceduralne 

pomiędzy Wykonawcą a Gwarantem pozostają poza zainteresowaniem Zamawiającego, dla 

którego istotny jest efekt, czyli przedstawienie wystawionej gwarancji (lub innej formy 

zabezpieczenia określonej w art. 148 ustawy Prawo zamówień publicznych). 

32. Dnia 26.07.2017 r. odbyło się otwarcie ofert, które wpłynęły do Urzędu Miejskiego  

w Miłakowie w związku z prowadzonym postępowaniem o udzielenie zamówienia 

publicznego pn.: „Dowóz dzieci do placówek oświatowych na terenie Gminy Miłakowo”. 

Oferty złożyły następujące firmy: 

Oferta nr 1 – Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Ostródzie Sp. z o.o., 

ul. Garnizonowa 14, 14-100 Ostróda, oferta złożona w dniu 26.07.2017 r., oferowana 
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cena brutto: 615.988,80 zł, oferowany czas podstawienia pojazdu zastępczego do  

30 minut, 

Dnia 01.08.2017 r. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty, a 22.08.2017 r. podpisano 

umowę z Wykonawcą. 

33. Dnia 16.08.2017 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Budownictwa Drogowego Sp. 

z o.o. ul. Przemysłowa 13A, 14-300 Morąg na Utwardzenie drogi przy ulicy 

Mazowieckiej za kwotę brutto 22 000,00 zł. 

34. Dnia 21.08.2017 r. podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym 

Janina Dunajska, ul. Młyńska 1/2, 14-310 Miłakowo na Utwardzenie nawierzchni 

gminnej drogi wewnętrznej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 580, obręb 

Miłakowo za kwotę brutto 79 800,00 zł. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  wyrażenia zgody na zmianę wysokości udziałów w nieruchomości wspólnej 

stanowiącej własność Wspólnoty Mieszkaniowej Osiedle Kolorowe 6 w Miłakowie,  

z udziałem Gminy Miłakowo; 

Smoliński M. poinformował, że na Osiedlu Kolorowym w bloku nr 6 przy sprzedaży mieszkań 

zostały niejednolicie naliczone udziały mieszkańcom tzn. do części lokali zostały wliczone 

piwnice, a do części nie włączano piwnic. Obecnie Gminie Miłakowo po sprzedaży wszystkich 

lokali w bloku nr 6 zostały udziały o wartości 99/1000. 

Powyższe jest niedopuszczalne, dlatego też została przeprowadzona inwentaryzacja budynku  

i ponowne rozliczenie udziałów. Wspólnota Mieszkaniowa podjęła już uchwałę aprobującą 

zmianę wysokości udziałów, dlatego gmina jako posiadacz udziałów również musi ją podjąć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania uchwały. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.  

 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA – 

OPERATOR Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku przy ul. Marynarki Polskiej 130,  

80-557 Gdańsk, Oddział w Olsztynie z siedzibą w Olsztynie przy ul. Tuwima 6, 10-950 

Olsztyn; 

Smoliński M.  poinformował, że powyższa służebność związana jest z budową kanalizacji  

w miejscowościach Stolno-Głodówko-Polkajny-Miłakowo. W związku z tym w każdej wyżej 

wymienionej miejscowości będzie musiała powstać przepompownia ścieków, a podjęcie 
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uchwały jest potrzebne do tego, aby Energa mogła umieścić urządzenia elektryczne do 

przepompowni ścieków.  

W związku z tym, że Energa nie wyraziła zgody na wykonanie odpłatnie przyłączy, nastąpiła 

zmiana w uchwale w par. 2, iż zgoda na służebność nastąpi w sposób nieodpłatnie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przystąpił do przegłosowania 

uchwały. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 15-za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENERGA – 

OPERATOR Spółka Akcyjna z siedzibą w Gdańsku przy ul. Marynarki Polskiej 130,  

80-557 Gdańsk, Oddział w Olsztynie z siedzibą w Olsztynie przy ul. Tuwima 6, 10-950 

Olsztyn; 

Smoliński M. poinformował, że podobna sytuacja jw. tylko dotyczy miejscowości Polkajny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania. 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę.  

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2017-2031; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. poinformowała, że WPF ulega zmianie w pozycji dotyczącej 

roku 2017, gdzie zarówno dochody, jak i wydatki ulegają zwiększeniu na ogólną kwotę 

254.455,99 zł. Dochody bieżące zwiększają się o kwotę 213.364,93 zł, a dochody majątkowe 

o kwotę 41.091,06 zł.  

Natomiast wydatki bieżące zwiększają się o kwotę 249.129,51 zł, a wydatki majątkowe o kwotę 

5.326,48 zł. 

W załączniku Nr 2 wprowadza się nowe przedsięwzięcie pn. „Zapewnienie równego dostępu 

do edukacji przedszkolnej dzieciom z Gminy Miłakowo”. Projekt realizowany w ramach 

środków z budżetu UE, gdzie łączne nakłady finansowe wynoszą 1.508.035,08 zł z tego:  

2017 r. – 212.452,99 zł; 2018 r. – 901.568,90 zł; 2019 r. – 394.013,19 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 15 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

e) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2017 r.; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie  

z uzasadnieniem dołączonym do ww. uchwały. 
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Przewodniczący Rady - na wspólnym posiedzeniu komisji były pytania do Kierownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miłakowie odnośnie kosztów utrzymywania dwóch 

podopiecznych umieszczonych w Domach Pomocy Społecznej przez ośrodek pomocy 

społecznej. Zapytał jakie przesłanki spowodowały umieszczenie tych osób w DPS-ie. 

Kierownik MOPS-u, Pani Anna Łapczyk odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy 

umieszczonych w Domu Pomocy Społecznej jest 10 osób, w tym dwie osoby zostały 

umieszczone w miesiącu lipcu i sierpniu br. 

Sytuacja u nich jest bardzo ciężka. Jedna osoba jest psychicznie chora, która mieszkała z bratem 

również chorym i nie był on w stanie świadczyć pomocy oraz jedna osoba samotna.    

Jurczak D. poprosiła o wyjaśnienie przesunięcia (zwiększenia) środków na wynagrodzenie 

asystenta rodziny.    

Łapczyk A. odpowiedziała, że planowanych było w budżecie 30 tys. zł na wynagrodzenie dla 

asystenta rodziny. Niestety Urząd Wojewódzki zmniejszył dofinansowanie do 6 tys. zł. 

Skarbnik uzupełniła, że łączny roczny koszt wynagrodzenia asystenta rodziny wynosi 30.000 

zł. W budżecie zabezpieczone środki od Wojewody wynoszą ponad 6.000 zł, a pozostała część 

stanowi wkład własny gminy.  

Jurczak D. zapytała o przesunięcie środków ze świadczeń rodzinnych na ośrodki pomocy 

społecznej, a mianowicie na co zostały one przesunięte. 

Łapczyk A. - na obsługę świadczeń rodzinnych. 

Skarbnik – z rozdziału 85502 zostały przeniesione środki w wysokości 12.198 zł na ośrodki 

pomocy społecznej, ponieważ nastąpiła korekta planów, a środki zostaną przeznaczone na 

utrzymanie ośrodka pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 14 – za, 1 - przeciw radni podjęli uchwałę. 

 

6. Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z obecnych radnych chce złożyć interpelację.   

Jurczak D. złożyła interpelację w imieniu mieszkańców miasta Miłakowo, którzy zgłosili się 

na dyżur radnych w dniu 5 września br. 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

7. Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Przewodniczący Rady Mieszkańców Miasta Miłakowo zwrócił się z prośbą o udzielenie 
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głosu dla członka Rady Mieszkańców, Pana Romana Kalinowskiego. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu dla Pana Romana Kalinowskiego. 

Kalinowski R. w imieniu wszystkich mieszkańców górnego osiedla oraz członków Rady 

Mieszkańców podziękował Burmistrzowi Miłakowa oraz pracownikom urzędu za wykonanie 

remontu ulic na ww. osiedlu oraz drogi dojazdowej do dzikiej plaży w Miłakowie, po czym na 

ręce burmistrza złożył pisemne podziękowanie oraz kwiaty. 

Burmistrz – powyższe podziękowania należą się wszystkim tu zebranym, radnym za wsparcie 

i podejmowanie odważnych decyzji.   

Program, który ogłosił Urząd Marszałkowski był o tyle trudny do wdrożenia na górnym osiedlu, 

ponieważ można było dostać dofinansowanie tylko na jedną ulicę, a udało się wykonać cztery. 

Powyższa koncepcja połączenia czterech ulic w jedną, wymagała wcześniejszych przygotowań, 

bo gdyby nie udało się tego wykonać na czas to środków na inwestycję by nie było.  

Do rozdania było 120 mln. zł, a złożonych było 300 wniosków z całego województwa. Na 

szczęście gminie Miłakowo udało się pozyskać środki.  

Obecnie gmina Miłakowo czeka na kolejne ogłoszenie konkursu z tego programu, gdzie  

w projekcie planowana jest ulica Szkolna.  

Podobna sytuacja jest z Programem Odnowy Wsi, gdzie obecnie wszyscy czekają na 

zatwierdzenie regulaminu przez Ministerstwo. Jeżeli wszystko będzie pewne, zostanie 

zorganizowane spotkanie ze wszystkimi przedstawicielami wspólnot Osiedla Kolorowego, na 

którym wspólnie zostaną ustalone inwestycje na osiedlu. 

 Na koniec wystąpienia podziękował wszystkim mieszkańcom górnego osiedla za cierpliwość.     

Nowicka A. zwróciła się z prośbą do radnego Macieja Dubisa o wyjaśnienie sytuacji jaka 

obecnie dzieje się w Puszczy Białowieskiej. 

Dubis M. poinformował, że obiektów puszczańskich w kraju jest dużo m.in. Puszcza Notecka, 

Puszcza Kampinoska, Puszcza Borecka. Puszcza jest to duży obiekt leśny.  

W ramach ochrony cennych obiektów w puszczy powstają parki narodowe, które podlegają 

Ministrowi Środowiska, gdzie celem parku jest ochrona przyrody. Wykonywane są tam zabiegi 

kosmetyczne. W parku przyroda rządzi się swoimi prawami.  

W ramach Puszczy Białowieskiej mamy do czynienia z Białowieskim Parkiem Narodowym, 

który stanowi około ¼ części puszczy po naszej stronie granicy kraju. Duża jej część znajduje 

się po stronie Białorusi.  

W Polsce Białowieski Park Narodowy otoczony jest trzema nadleśnictwami: Nadleśnictwem 

Białowieża, Nadleśnictwem Hajnówka i Nadleśnictwem Browsk. Są to trzy nadleśnictwa 

gospodarcze stanowiące otulinę parku narodowego.  W tych nadleśnictwach prowadzi się taką 
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samą gospodarkę leśną, jak we wszystkich nadleśnictwach w kraju np. Nadleśnictwo Dobrocin, 

Kudypy, Orneta itp., gdzie w ramach tych nadleśnictw również są obiekty chronione typu 

rezerwaty, które chronią drobne poszczególne obiekty.  

Białowieski Park Narodowy jest obiektem leśnym naturalnym, który został wyodrębniony ze 

względu na brak ingerencji człowieka. Nigdy nie było tam prowadzonych żadnych prac 

i obecnie prac się nie prowadzi.  

Otulinę parku narodowego stanowią nadleśnictwa, ponieważ w okresie przedwojennym, 

międzywojennym i powojennym była prowadzona tam normalna gospodarka leśna. 

Wprowadzono więc monokultury świerkowe, sosnowe i inne, które doprowadziły do pewnych 

klęsk tj. klęska mniszki, wycinki okupanta. 

W ostatnim okresie na terenie Polski panowała duża susza i brak wody spowodował, że świerki 

nie były w stanie bronić się przed owadem, jakim jest kornik drukarz. Drzewo, które posiada 

dostęp do wody w momencie wgryzania się kornika pod korę drzewa, broni się zalewając 

owada żywicą. Świerki w puszczy nie żywicowały, ponieważ nie miały dostępu do wody. 

Powyższe doprowadziło do masowej rozmnoży tego owada, która unicestwiła stojące 

drzewostany. Dzisiaj otulina parku w tych trzech nadleśnictwach wygląda bardzo źle. Znajdują 

się tam pojedyncze drzewa liściaste, a reszta drzew stanowi posusz. Takie zdjęcia można 

znaleźć na stronie lasów państwowych www.lasy.gov.pl.  

W związku z tym, że są różne oczekiwania wobec puszczy, gdzie jedni chcą pozyskać surowiec, 

a drudzy chcą naturalnego odnowienia, Minister Środowiska podjął decyzję, że każde z tych 

trzech nadleśnictw zostawia 1/3 powierzchni referencyjnej, a na 2/3 prowadzi działania 

rutynowe, leśne.  

Jak widać na wszystkich filmach czy zdjęciach pozyskiwany jest tam posusz świerkowy, który 

jest pełnowartościowym materiałem budowlanym. Jest to majątek Skarbu Państwa,  

a nadleśniczy odpowiada za ten majątek. Jest to nasze wspólne dobro i nie należałoby tego 

drewna zmarnować.  

Do powyższej klęski doprowadziło lobby ekologiczne, ponieważ poprzedni minister i nałożył 

na nadleśnictwa stanowiące otulinę parku narodowego limit pozyskania do 30-40 tys. metrów 

na nadleśnictwo. W momencie pojawienia się kornika, nadleśnictwa nie były w stanie ze 

względu na limit pozyskania usunąć wszystkich drzew zaatakowanych przez owady.  

Na terenach, gdzie zostanie usunięty drzewostan będą posadzone gatunki zgodne z siedliskiem 

czyli dęby, buki, jawory, klony. Pełna gama gatunków wyhodowanych na szkółkach leśnych.   

Burmistrz – w rejonie puszczy była bardzo duża populacja świerka w związku z tym zapytał 

czy ten drzewostan był naturalny czy były powadzone tam nasadzenia.  

http://www.lasy.gov.pl/
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Dubis M. - las stanowiący otulinę parku narodowego jest to las przekształcony przez 

człowieka. Klęski brudnicy mniszki i inne doprowadziły do tego, że odnawiano las tym co 

szybko rośnie, a więc świerkami. Puszcza Białowieska nie jest lasem naturalnym, gdyż 

w Białowieskim Parku Narodowym świerk stanowi około 20 %, a w otulinie (puszczy) stanowił 

60-70 % drzewostanu.   

Proć R. zapytał dlaczego Unia Europejska jest przeciwna wycince w Puszczy Białowieskiej. 

Dubis M. - ciężko jest stwierdzić.  

Proć R. podziękował Burmistrzowi Miłakowa za nadzór i wykonanie ul. Mazowieckiej. 

Łubniewskiej K. poprosiła o zabranie głosu w sprawie Wspólnoty Mieszkaniowej nr 11. 

Przewodniczący Rady wyraził zgodę. 

Łubniewska K. zgłosiła problem rozliczania Wspólnoty Mieszkaniowej Nr 11 przez zarządcę 

wspólnoty, czyli Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o.  w Miłakowie. 

Problemy dotyczą m. in. braku oddzielnego konta na wpłacone środki z tyt. wpłat na inwestycje 

i remonty. Koszty poniesione na remonty są rozliczane w funduszu eksploatacyjnym, gdzie nie 

powinny być naliczone, brak rocznych zestawień o zgromadzonych środkach na 

indywidualnych kontach mieszkańców i inne.  

Poruszyła również temat liczników na wodę, gdyż ich wymiana nie rozwiązała problemu 

ubytków wody.   

Zwróciła się z prośbą do burmistrza i radnych o pomoc w powyższych sprawach. 

Dodała, że Spółka również nie wykonuje podjętych uchwał. 

Antochowski J. zaproponował, że skoro wspólnocie nie podoba się prowadzenie przez Spółkę 

wspólnoty to wypowie im umowę, gdyż zgodnie z Kodeksem Cywilnym ma do tego prawo. 

Wówczas w ciągu trzech miesięcy problem zostanie rozwiązany definitywnie. Mieszkańcy 

wspólnoty mogą prowadzić ją sami, tylko czy wszyscy mieszkańcy chcą tego samego co Pani. 

Odnośnie rozliczeń za wodę odpowiedział, że za każdym razem stara się rozwiązywać 

problemy, a w sprawie ubytków wody w bloku nie powinien w ogóle rozmawiać  

z mieszkańcami wspólnoty, ponieważ nie ma takiego obowiązku. Spółka reprezentuje jedną  

i drugą stronę, dlatego chce sprawę załatwić polubownie. Proponował wielokrotnie jak we 

wspólnocie nr 4 założenie nakładek na licznik, które pozwolą sprawdzić przyczynę ubytków. 

W bloku nr 4 nakładki te sprawdziły się, ponieważ przez cały rok ubytki wody wyniosły 300 

litrów.  

Rozmowa z Państwem jest bardzo trudna, spotkania nie zdają rezultatu. 

Odnośnie rozliczeń wielokrotnie było tłumaczone, że rozliczenia są rozdawane na koniec roku 

podczas zebrań, ale jeżeli ktoś prosi o wcześniejsze rozliczenie to również są one udostępniane.  



 

13 

 

Gdyby okazało się, że po założeniu nakładek ubytki wody zaginą, wówczas zostaną one 

założone na stałe i mieszkańcy  zostaną obciążeni kosztami. Spółka w ten sposób chce 

zweryfikować ubytki, ale mieszkańcy muszą chcieć współpracować z zarządcą.  

Zobowiązał się, że w październiku br. zorganizuje spotkanie ze wspólnotą nr 11. Uważa, że 

Spółka nie ma żadnych tajemnic przed wspólnotami. Spółka prowadzi działalność dwustronną 

jako zarządca wspólnot oraz jako firma.   

Przewodniczący Rady propozycja Prezesa Spółki jest jasna, chce spotkać się z mieszkańcami 

jeszcze raz i wyjaśnić wszystkie sprawy.   

Kuszpit H. zwrócił się do Prezesa Spółki o udzielenie informacji na temat udrożnienia 

studzienek odpływowych na ul. Olsztyńskiej oraz czy wodociągi zakupiły już zbiorniki na 

wodę.  

Antochowski J. - odnośnie studzienek odpowiedział, że były one nie czyszczone i przy 

ostatnich ulewach woda zalewała internat oraz szatnię w szkole. Dzięki aktywności strażaków 

oraz Spółki temat został rozwiązany. Wszystkie studzienki zostały wyczyszczone. Odnaleziono 

również studzienkę w blaszanym garażu przy internacie, która była zamurowana. W związku  

z tym garaż zostanie przeniesiony, a beton odbity. Wukiem zostanie przeczyszczona studzienka, 

a specjalne noże wytną korzenie, co pozwoli udrożnić kanał.  

Wszystkie studzienki, które znajdują się na terenie placówek oświatowych powinny być 

systematycznie czyszczone przez ich pracowników. 

Odnośnie wody dodał, że jest ona bardziej napowietrzona, ponieważ nie przebywa  

w zbiornikach, które do tej pory były.  Obecnie jest na bieżąco pobierana i napowietrzana. 

Wygląd ma biały, ale woda jest jedna z najlepszych w województwie, gdyż nie zawiera żadnych 

dodatków chemicznych.  

Wnioski odnośnie wodociągów będą rozpatrzone pod względem formalnym do końca 

października br. Jeżeli wniosek Spółki zakwalifikuje się, to do końca grudnia br. będą mieli 

ogłoszoną listę beneficjentów, czyli tych którzy zakwalifikowali się do dofinansowania. Gdyby 

okazało się, że projekt nie zostanie przyjęty, to Spółka będzie wykonywać te zadanie etapami. 

Proć R. zapytał czy nakładki na liczniki są zakładane w prywatnych mieszkaniach.  

Antochowski J. – tak. Nakładki posiadają taką zaletę, że w każdym momencie można pod 

blokiem w ciągu minuty wykonać 18 odczytów. Po dokonaniu odczytów wiadomo, gdzie  

w danej chwili jest awaria lub czy ktoś cofa licznik.   

Atrachimowicz Z. – w związku z tym, że zbliża się okres jesienno-zimowy zwrócił się  

z prośbą, aby uświadomić wspólnoty mieszkaniowe, że odśnieżanie terenu wokół wspólnoty 

należy do nich, ponieważ później wszystko scedowane jest na gminę.  



 

14 

 

Jurczak D. zapytała dlaczego wieniec dożynkowy z sołectwa Nowe Mieczysławy, który 

wygrał pierwsze miejsce na tegorocznych dożynkach gminnych nie reprezentował gminy na 

dożynkach powiatowych czy wojewódzkich. Uważa, że oprócz zespołu „Warmianki” nikt nie 

promuje Gminy Miłakowo na zewnątrz.  

Wieniec ten został doceniony przez ks. biskupa Juliana Wojtkowskiego oraz panią Senator RP, 

Bogusławę Orzechowską.   

Burmistrz – było organizowane spotkanie z Panią Sołtys odnośnie dożynek powiatowych. 

Ponadto na dożynki powiatowe, jak i wojewódzkie na konkurs wieńca dożynkowego zgłasza 

społeczność, która go robiła.  

Sekretarz dodała, że osobiście kontaktowała się z Panią Sołtys z Nowych Mieczysław.  

W urzędzie odbyły się dwa spotkania, gdzie Pani Sołtys z racji tego, że obiecała o. 

Gwardianowi, że pozostawienie wieńca w kościele na uroczystości, zrezygnowała z wyjazdu 

na dożynki powiatowe, a wyjazdem na dożynki wojewódzkie nie była zainteresowana.  

Prowadzone również były rozmowy z Sołtysem Sołectwa Polkajny. W rezultacie tych rozmów 

Gminę Miłakowo reprezentował wieniec z sołectwa Pityny na dożynkach powiatowych  

w Ostródzie.   

Laszczka K. wnioskowała o ustawienie barierki ochronnej przy chodniku na ul. Warszawskiej 

oraz poprawę studzienki odpływowej na osiedlu kolorowym.  

 

8. Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIII sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 11.40.  

 

 

Protokołował:      Przewodniczył: 

             Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

        (-) Agnieszka Korkuć                  (-) Michał Boczulak 

 

 


